
Витомир Васић: Отворено писмо
Евици Рајић
Поштована Евице, некада давно радио сам у тој истој улици и
често долазио у министарство просвете код магистра Бранислава
Јовановића  и  мог  некадашњег  колеге  помоћника  начелника
Шумадиског  округа  Милана  Матића.  Знам  све  о  вама.  Вашим
наступом  на  приватној  телевизији  чији  је  власник  Предраг
Милановић Председник општине Свилајнац нисте ме разочарали,
већ напротив показали своје право лице да су сви могли да вас
виде и да запамте то лице.

Дип. пол. Витомир Васић проф, 21.02.2016

***

Ја се нећу бавити вашим стручним а ни моралним квалитеттима
него само вашим речима. Важно је оно што сте рекли, а рекли
сте оно што сте урадили. А урадили сте оно што је узрок а
последице ће грађани Свилајнца осећати годинама.

Да идемо редом. ОВЛАШЋЕНО ЛИЦЕ Евица Рајић, дипл. Еколог.
Дипломирани  еколог  и  докторант  на  Архитектонском  факултету
Евица Рајић.
Какве везе ми имамо са неким докторантом у перспективи и са
Архитектонским  факултетом.  Овде  није  у  питању  архитектура
прелепе  шупе  коју  ви  називате  зградом.  Ако  хоћете  да  се
хвалитете  архитектуром,  ја  сам  видео  Таџ  Махал  у  Агри  и
најбољи  архитекта  у  Србији  који  је  срећом  из  Свилајнца
господђица  Рената  и  она  је  видела  као  стручњак  испред
Међународне асоцијације. Ви нисте. Тек толико да знамо ко је
ко.
Оставимо архитектуру на страну позабавимо се вашим начином
размишљања.  Рекли  сте  у  емисији.  „Камо  среће  да  таквих
постројења буде више у Србији“. Ако имало имало морал, ако су
ваши етички принципи део идентитета ваше личности, изволте
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направите у вашем селу поред ваше куће где су вам родитељи
ПОСТРОЈЕЊЕ ЗА ТРЕТМАН МЕДИЦИНСКОГ ОТПАДА. Ако то не урадите
срам вас онда било у име свих Свилајнчана.

Када вас је водитељ питао где сте то све радили. Шта сте
набројали?
-Радили сте за државне органе. Које? Где? У канцеларији. Што
нисте рекли? Измислили сте. Докажите да нисте.
– Радили сте за велике фабрике. Које? Опет сте измислили.
– Радили сте за Панасоник. Где? У Токио, Осаку, Хирошиму.
– За велике компаније а када је водитељ питао које, рекли сте
да не можете да се сетите.
– За велики број пројеката, када вас је водитељ питао које,
рекли сте да не можете да се сетите.

Толико сте били неубедљив и да једино ми је остало да кажем да
је у вашем наклапању и дезинформисању грађана Свилајнца ИСТИНА
ДА НЕМА ИСТИНЕ.

Нисте рекли ни једну локалну заједницу, ни једну општину у
Србијии где сте ту вашу назови студију коју су ко бајаге како
ви рекосте: „ проконтролисани од свих водећих стручњака од
којих сви ми учимо.“ Сада вас јавно и вас и вашу установу
прозивам  да  нам  доставите  јавно  исто  преко  средстава
информисања на којој сте изрекли неистину. Ко су то врхунски
стручњаци од којих ви то учите? Док сте то радили знам да
нисте мрднули из Крагујевца а врхунски стручњаци се налазе у
Јапану, Америци, Русији. Кога ви то правите блесавим? Срам да
вас буде.
Сада ми поштено кажите колико вас је Предраг Милановић платио?

Ма не питам вас лично што сте погрешно схватили него колико је
платио ту студију коју је очигледно он наручио. Што би вама
пало на памет да у то улажете вашу стручност докторанта са
Архитектонског  факултета.  Пренесите  поздраве  министарки
пољопривреде из СПС-а члнаници странке „коферче“ и власнику
постројења  за  прераду  медицинског  отпада  из  Земуна  да  ту
смрдљиву фабрику направе у свом Чачку пошто су обоје из Чачка.



Већ сте укапирали како то функционише у Србији. Ја из Чачка,
ти из Чачка, ја теби ти мени па испаде некако да Западна
Србија шаље свој шљам у Источну Србију где живе Срби и Власи
заједно. То већ испада много већи поилитички проблем него што
сте сањали. Зато повуците све то што сте урадили иначе имаћете
прави проблем. Ту фабрику да направите овде нећете. Онај чија
је то била идеја и ко је то „финасирао“ по принципу ти мени
,ја теби више неће од 24. 4. 2016 године да буде на власти.

Грађани Свилајнца су заслужили да знају истину а ја ћу је рећи
а ви ме демантујте.  То постројење најпрљавије технологије
требало је да буде у Ћуприји. Али то се није допало свастики
Председника општине Предрагу Милановићу. Она се договорила са
Предрагом да то буде код нас. Добила је аплаузе и политичке
поене у Ћуприји. Још по неко је у тој игри добио по нешто а ми
Свилајнчани добићемо разноразне болештине. Демантујте ме јавно
Евице Рајић. Мислим да овде има елемената за јавно тужилаштво
и МУП.

1. Да се види чија је то била идеја?

2. Који је мотив тог иницијатора те идеје да у свој град
доведе болештине?

3. Да ли постоје елементи корупције?

Знам да је све то тешко доказати али је зато лако да вам кажем
као бивши професор филозофије и логике ДА НЕМА ЛОГИКЕ ДА ТО
ПРЕДРАГ МИЛАНОВИЋ УРАДИ БАДАВА, А ДА НЕ УЗМЕ НОВАЦ КОЈИ ЋЕ МУ
ВЕЛИКОДУШНО  ДАТИ,  ОНАЈ  КО  ИМА  МОТИВ  ДА  ЗАРАДИ  НА  ТОМ
ПОСТРОЈЕЊУ. И ОНДА НАРАВНО ОБРАТЕ СЕ ЕВИЦИ РАЈИЋ И ЗАТВОРИ СЕ
КРУГ.

Заправо круг се није затворио како они мисле круг се тек
отворио а затвориће се када јавно тужилаштво и МУП дају своје
закључке после наравно темељне истраге јер њих неће моћи да
корумпирају тако лако јер ту има на срећу још увек поштених
људи.
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